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مســتند کوتاه »میراث باد« به کارگردانی نسیم ســهیلی به چهل و هفتمین دوره جشنواره فیلم 
کوهستان در کشور آمریکا و مورد تایید آکادمی اســکار راه یافت. این رویداد بین المللی با استفاده از 
قدرت فیلم، هنر و ایده ها، الهام بخش مخاطبان برای خلق دنیایی بهتر اســت. مستند کوتاه »میراث 
باد«، راوی داستان زندگی محمد ولی گندمی است. او تنها بازمانده از نسل آسبان هایی است که شیوه 
ساخت و مرمت آسبادهای )آسیاب های بادی( شهر نشتیفان را می داند و زندگی خود را وقف نگهداری 
و مراقبت از این آثار ارزشمند تاریخی کرده است. جشنواره فیلم کوهستان از 1 تا ۵ خرداد ماه 1404 

در آمریکا برگزار خواهد شد./ ایسنا

همزمان با برگزاری سی وششمین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران، برنامه »باغ کتاب« با اجرای فرزاد 
جمشیدی و فاطمه افشاریان، از 17 تا ۲7 اردیبهشت  ماه جاری میزبان مخاطبان شبکه دو سیما است. 
برنامه زنده تلویزیونی »باغ کتاب« به تهیه کنندگی علیرضا کاردان امین و کارگردانی محمدحسام مدنی، 
با هدف ترویج فرهنگ کتاب  و کتاب خوانی، آیتم های متنوعی را در قالب گفتگو، گزارش و بخش های 
ترکیبی ارائه می کند. از جمله این بخش ها می توان به معرفی تازه های نشر، گفتگو با ناشران، نویسندگان 
و شاعران، پادکست هایی با نویسندگان و همچنین بخش ویژه ای با حضور کودکان و خانواده ها اشاره کرد 

که در آن نویسندگان حوزه کودک به بیان تجربیات و دغدغه های خود می پردازند./ مهر

فرزاد جمشیدی مجری »باغ کتاب« شد»میراث باد« در جشنواره فیلم کوهستان آمریکا

گفت وگوی صبا با هومن برق نورد بازیگر فیلم صیاد

از قضاوت  شدن نمی ترسم
مهومن برق نورد، بازیگر نقش بنی صدر در 

گفت و گو

مهدیه مالکی 

بنی صدر  گفت:  »صیاد«  سینمایی  فیلم 
شخصیت معاصر است که مخاطب با یک سرچ 
ساده به فیلم، عکس، سخنرانی ها و عملکردهایش دسترسی 
دارد بنابراین نزدیک شدن به این کاراکتر از طرفی سخت است 
چون در معرض قضاوت است و از طرفی ساده است چون 
الگویی برای بازی این کاراکتر وجود دارد و می توان با تمرین 
به شیوه بیان و رفتارش نزدیک شد؛ گرچه از سخنرانی های 
بنی صدر فیلم هایی وجود دارد ولی از ملاقات هایش فیلمی 
وجود ندارد و آنچه توجه مرا در فیلم  سخنرانی ها جلب کرد 
استفاده بنی صدر از دست هایش هنگام صحبت کردن بود. 
سعی کردم این موارد را در بازی این شخصیت لحاظ کنم و در 
زمینه بیان نیز تلاش کردم صدایم را به صدای بنی صدر 

نزدیک کنم.
این بازیگر خاطرنشان کرد: شخصیت  پردازی و قصه پردازی 
خوب نویسنده فیلم »صیاد« حسین تراب نژاد نیز برای ایفای 

این نقش بسیار کمک کننده بوده است از طرفی تهیه کننده 
نیز می تواند شرایطی فراهم کند تا بازیگر در آرامش 

و خیال راحت به نقش برسد که این شرایط از 
سوی محمدرضا شفیعی فراهم شده بود، کارگردان 
»صیاد« جواد افشار نیز به من اعتماد کامل داشت 
و همه این موارد شرایط خوبی را برای یک بازیگر 

رقم می زند.
برق نورد با اشاره به اینکه نقش بنی صدر 

برای او خیلی دشواری نداشته درباره 
قضاوت هایی که ممکن بود درباره این 

نقش صورت گیرد گفت: من هیچگاه از قضاوت شدن ترسی 
ندارم، حتی گاهی این قضاوت ها برایم راهگشا بوده است. اصلا 
من بر پرده سینما قرار می گیرم که مورد قضاوت قرار بگیرم و 
در مورد نقش بنی صدر نیز مطمئن بودم که مورد قضاوت قرار 
خواهم گرفت و افرادی که با این شخصیت از نزدیک تعامل 

داشتند ممکن است نقش مرا نپسندند.

وی توضیح داد: قضاوت ها همیشه هست و حتی عده ای 
همیشه با تخیلات خود ما را قضاوت کرده اند بنابراین من به 
قضاوت ها عادت دارم به همین دلیل موجب استرس و ناراحتی 
من نمی شود. ضمن اینکه قضاوت حرفه ای هم بخشی از کار 
ماست و اگر نقدی درست باشد آن را می پذیرم و دیگر آن 
اشتباه را انجام نمی دهم و خیلی باید بچه باشم که نقد درست 

مرا ناراحت کند.
برق نورد درباره گریم شخصیت بنی صدر در فیلم سینمایی 
»صیاد« گفت: اولین روز که شهرام خلج مرا برای نقش 
بنی صدر گریم می کرد به او گفتم »تو که منو می شناسی، تو 
چرا گریم مرا برای نقش بنی صدر قبول کردی؟ من اگر جای 
تو بودم، می گفتم هومن برق نورد کجا، بنی صدر کجا، برید 
سراغ گزینه دیگه« و آقای خلج گفت »چشمات به بنی صدر 
شباهت داره بقیه رو درستش می کنیم« که در نهایت با گریم 
شخصیتی شدم که مورد تایید تهیه کننده، کارگردان و خود 

من قرار گرفت.
این بازیگر خاطرنشان کرد: بنی صدر اولین رئیس جمهور، 
جمهوری اسلامی ایران بوده و تا آخر عمرم دیگر چنین نقشی 
به من پیشنهاد نمی شود بنابراین یکی از جذابیت های این 

نقش برای من همین بود.
برق نورد در پاسخ به اینکه، بازی در نقش بنی صدر تجربه ای 
به شما افزود؟ اظهارکرد: نه نقش بنی صدر چیزی به تجربه 
بازیگری من اضافه نکرد بلکه من از تجربیات بازیگری 
خود برای ایفای این نقش استفاده کردم گرچه من 
در همه نقش هایم از تجربیاتم استفاده 

می کنم./صباخبر


